
El govern transforma la furgoneta de l’antiga Omega en una 
oficina d’atenció mòbil que recorrerà tots els districtes

D’Omega a 
comissaria mòbil
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El govern de Dolors Sabater afronta a partir 
del proper dilluns el que probablement serà 
el repte més cabdal del mandat. La partici-
pació i l’obertura dels pressupostos muni-
cipals era una de les promeses de l’executiu 
de Guanyem Badalona, ERC i ICV-EUiA, i 
la màxima expressió d’aquesta voluntat 
tindrà lloc entre el 14 i el 27 de novembre. 
Es tracta de la votació per escollir de qui-
na forma s’han de repartir 14 milions de la 
segona fase del pressupost d’inversions del 
mandat, el que suposa un 45% del total; la 
més gran de tots els municipis d’Espanya, 
assegura el govern. Dels 14 milions, vuit 
estan destinats a projectes globals de ciutat 
i els sis restants es distribuiran entre els sis 
districtes de la ciutat, en funció de la po-
blació, l’extensió i els indicadors socials, 

Més de 180.000 persones; 
139 projectes i 14 milions d’euros: 
la votació del pressupost d’inversió
El procés de votació per decidir el 45% de les inversions 
del mandat tindrà lloc entre el 14 i el 27 de novembre

amb un mínim de 800.000 i un màxim d’1,2 
milions per a cada zona. Recordem que la 
passada primavera es va endegar la primera 
fase d’aquest procés, en la que la ciutadania 
va poder fer propostes d’obres i iniciatives 
a desenvolupar. Entre idees del Consistori i 
dels propis veïns, es van recollir un total de 
500 propostes que, durant l’estiu, els tèc-
nics municipals han hagut de validar. Des-
prés del procés de selecció i de descartar 
aquelles inviables, la llista s’ha reduït a 139: 
46 projectes de ciutat; 20 al districte 1; 25 
al districte 2; 18 al districte 3; 13 al districte 
4; 9 al districte 5 i 9 al districte 6. Tot i que 
el pressupost global no està tancar, de mo-
ment el procés de participació ha suposat 
un cost proper als 100.000 euros. La fase 
inicial del PIM i el PAM va representar una 

El govern ha volgut fer una aposta molt 
forta per a aconseguir una participació 
de votants que sustenti i faci legítim el 
procés estrella del mandat, encara que 
sigui una prova tant experimental que 
des de Participació no s’atreveixin a 
donar una xifra acceptable. Recordem 
que, el procés participatiu del pressu-
post de 2016, quan es va votar el destí 
de 500.000 euros, va comptar amb més 
de 3.000 persones. En qualsevol cas, i 
per assegurar-se un alt nivell, la votació 
sortirà al carrer i distribuirà set punts 
de votació a enclavaments amb una alta 
afluència de públic el dissabte 19 de 
novembre. La plaça de la Vila, el Mà-
gic, Pompeu Fabra o la plaça Trafalgar 
seran alguns dels llocs on hi haurà es-
tands amb informació, plafons, gràfics 
i ordinadors a través dels quals votar. 
Estaran acompanyats de treballadors 
municipals que guiaran en el procés.

Punts de 
votació a peu 
de carrer en el 
‘superdissabte’

inversió de 45.000 euros, i les votacions, 
fins al dia d’avui, 32.000. Des de Participa-
ció expliquen que el disseny de la web i el 
desenvolupament del programari és propi 
de l’Ajuntament, i ja hi ha altres municipis 
interessats.

Com votar?
Estan cridades a votar totes les perso-
nes majors de 16 anys empadronades a 
Badalona, el que suposa un cens d’unes 
180.000 persones. La votació es realitzarà 
a través de la pàgina web decidim.badalo-
na.cat. Tothom que hi vulgui dir la seva, 
haurà d’aportar el seu número d’identitat 
i un telèfon mòbil, on rebrà un missatge 
amb un codi que servirà posteriorment per 
poder votar.

Punts de votació i entitats col·laboradores
La ciutadania podrà participar a través 
dels seus ordinadors, dispositius mòbils i 
tablets, però l’Ajuntament posarà recursos 
a disposició d’aquelles persones que no 
tinguin accés a la tecnologia. Els centres 
cívics, oficines de districte i edificis muni-
cipals en general seran punts oficials on el 
personal municipal assessorarà veïns i veï-
nes sobre de quina manera votar als ordi-
nadors d’aquells equipaments. Al marge de 
les dependències municipals, l’Ajuntament 
ha establit vincles de col·laboració, de mo-
ment, amb més d’una cinquantena d’entitats 
de tota la ciutat. Les diferents associacions 
esdevindran també punts de votació, agents 
dinamitzadors o fonts d’informació per aju-
dar a fer difusió del procés participatiu.

Nova biblioteca al districte Montigalà – Lloreda 3.500.000€

Espai de joves i nou equipament multidisciplinar a Llefià  2.400.000€

Escola bressol municipal al barri del Progrés 2.000.000€

Equipament multidisciplinar a Montigalà 2.000.000€

Equipament cultural a Ca l’Andal (Bufalà) 2.000.000€

Casal de gent gran a Can Jumberca (Canyadó) 1.812.500€

Construcció d’una instal·lació esportiva a La Colina 1.500.000€

Casal de gent gran a Dalt la Vila 1.320.000€

Arranjament de l’Escola de Música Moderna 700.000€

Actuacions prioritàries del Pla Director de Clavegueram 600.000€

Ampliació i millores de les zones de jocs 600.000€

Renovació i millores als equipaments esportius 600.000€
*Projectes amb més pressupost d’un llistat de 46 iniciatives de ciutat que es poden consultar a la pàgina 16

DISTRICTE 1 (Canyadó, Casagemes, 
Centre, Coll i Pujol, Dalt la Vila, Man-
resà i Progrés)
Terreny de les cordeleries: estaciona-
ment i zona verda 685.000€

Els 12 projectes de ciutat amb més pressupost

La proposta amb més pressupost de cada districte

DISTRICTE 4 (Llefià-La Salut)
Reurbanització C/ Europa Fase 1  
 712.800€

DISTRICTE 2 (Sant Crist, Sistrells, 
Lloreda, Nova Lloreda, La Pau, Puig-
fred i Montigalà)
Remodelació Pl. Dr. Fleming  
 770.000€

DISTRICTE 3 (Canyet, Pomar, Pomar 
de Dalt, Bufalà, Morera, Les Guixeres, 
Mas Ram, Bonavista i Montigalà)
Cobrir la pista esportiva de Bonavista 
 850.000€

DISTRICTE 5 (Can Claris, La Mora, 
Gorg, Raval i Congrés)
Reurbanitzar Guixeres 383.000€

DISTRICTE 6 (Artigues, Sant Roc i el 
Remei)
Condicionament sota l’autopista  
 600.000€

*Projectes amb més pressupost d’un llistat de 93 iniciatives de ciutat que es poden consultar a la pàgina 16
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Una furgoneta fa des d’aquesta setmana la funció de comissaria mòbil per tota la ciutat

El govern municipal ha anunciat 
aquesta setmana una nova mesura 
carregada de simbolisme en relació 
a la Guàrdia Urbana. Des d’aquest 
dimecres, la furgoneta que antiga-
ment conduïa la políticament polè-
mica Unitat Omega serà una co-
missaria mòbil que voltarà pels sis 
districtes de la ciutat. Aquest dime-
cres, el servei donarà el tret de sorti-
da el mercat setmanal del barri de La 
Salut. Fins a finals d’any, la iniciativa 
passarà per una fase inicial en la que 
funcionarà durant els matins i a dife-
rents punts de la ciutat. Es focalitzarà 
sobretot als barris amb més densitat 
de població i en els que s’ha produït 
una major demanda els darrers me-

D’Unitat Omega a comissaria mòbil: 
la nova oficina de proximitat

sos, com és el cas dels districtes de 
Montigalà-Lloreda; Llefià-La Salut i 
Badalona Sud. Tanmateix, s’intensi-
ficarà la seva presència als mercats 
setmanals i municipals. A partir de 
2017, s’iniciarà una segona fase en 
la que la furgoneta tindrà un calen-
dari programat i unes ubicacions 
estables perquè la ciutadania sàpiga 
quan i on trobar-la. També oferirà 
servei a les tardes. Els ciutadans 
podran realitzar alguns tràmits bu-
rocràtics, presentar queixes o de-
núncies i demanar informació sobre 
diferents qüestions. La furgoneta 
està equipada administrativament i 
sempre anirà acompanyada de dos 
agents. La nova comissaria mòbil al Turó d’en Caritg

Casos sota sospita
EL JUTJAT D’INSTRUCCIÓ Nº 2 INVESTIGA 
L’ASCENS DE CAPORAL DE 2014

Amb unes noves oposicions a 
les portes, les darreres proves 
d’incorporació i d’ascens enca-
ra porten cua. Recordem que a 
finals de setembre, la policial 
judicial es va personar a l’Ajun-
tament per reclamar documenta-
ció sobre el procés de promoció 
d’una desena de caporals cele-
brat el 2014, sota el mandat del 
PP. Des de llavors, els jutjats 
han requerit milers de docu-

L’alcaldessa afirma que ja tenen l’autorització per fer pública la convocatòria
La Guàrdia Urbana iniciarà els 
propers dies el procés d’incor-
poració de sis nous agents. L’al-
caldessa Dolors Sabater ha con-
firmat que ja s’ha autoritzat una 
convocatòria d’oposició de sis 
places per reposar les desenes de 
vacants que la Guàrdia Urbana té 
a dia d’avui. Sabater ha recordat 
que l’Ajuntament no té sobirania 
per decidir les incorporacions po-
licials i que estan subjectes a les 
lleis de l’Estat. Properament, ha 
avançat també, l’executiu sabrà si 
es poden cobrir més places l’any 
2017.

Badalona convocarà oposicions per 
incorporar sis agents de Guàrdia Urbana

No es podran incorporar fins al 
2018
No obstant, i com van lamentar 
alguns sindicats policials després 
d’estiu, convocar el procés d’opo-
sicions a partir d’ara suposa no po-
der comptar amb els nous agents 
de forma definitiva i incorporats 
a la plantilla fins al 2018. Un cop 
convocades les oposicions, passa-
ran uns mesos fins que es duguin 
a terme, es valorin i s’escullin els 
candidats. Els sis seleccionats, 
posteriorment, començaran el curs 
a l’Institut de Seguretat Pública de 
Catalunya el proper mes de setem- Foto d’arxiu

bre, i no serà fins a acabar la forma-
ció, ja el 2018, que puguin servir al 
cos local. 

ments, segons fonts munici-
pals. Inicialment, el cas estava 
en mans d’un jutge Contenciós 
Administratiu, que hauria vist 
indicis de suposats delictes i 
hauria derivat la investigació al 
jutjat d’instrucció número 2 de 
Badalona. Fonts judicials ex-
pliquen que, de moment, s’està 
“recopilant documentació” del 
cas però que encara no consten 
persones investigades”.
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PP, PSC, CiU i Ciutadans tanquen files per pressionar el govern

Tot i que el govern no hagi portat 
a Ple els projectes de Badalona 
Capaç els darrers dos mesos, 
no podrà evitar que el debat no 
escalfi el saló de plenaris aquest 
mes de novembre. Els partits de 
l’oposició, PP, PSC, CiU i Ciu-
tadans, van demanar de manera 

L’oposició forçarà un ple extraordinari 
per parlar de Badalona Capaç

formal el passat divendres la 
convocatòria d’un ple extraordi-
nari per debatre el futur immediat 
de Badalona Capaç.
Els portaveus dels partits han 
acompanyat aquest dilluns a 
representants del patronat de 
la Fundació, de les famílies i 

els usuaris per posicionar-se i 
avançar quins seran els punts a 
tractar en la sessió extraordinària, 
que l’executiu haurà de convo-
car en un termini màxim de 15 
dies. L’aprovació de la proposta 
de Morera serà la pedra angular 
d’un debat que també inclourà la 

reprovació de l’actitud bloqueja-
dora que, segons l’oposició, ha 
adoptat el govern local.
 Des de Badalona Capaç rea-
firmen el seu rebuig cap a la 
proposta de Montigalà, ja que, 
diuen, la iniciativa de Morera és 
tècnicament millor des de di-

Trobada amb l’oposició / BDN Capaç

ferents perspectives i assegura 
un dret d’ús del doble de temps. 
Tanmateix, subratllen que “l’ex-
pedient urbanístic que ha d’anar 
a Ple està tancat i és favorable”, i 
que l’Ajuntament no té arguments 
administratius per no haver-lo 
portat a Ple ja.

L’ALCALDESSA VOL REUNIR LA FUNDACIÓ 
AMB ELS TÈCNICS MUNICIPALS

L’alcaldessa Dolors Sabater va 
avançar en una entrevista al 
Diari de Badalona la passada 
setmana que la intenció del 
govern es convocar els repre-
sentants de Badalona Capaç a 
una reunió amb tècnics per tal 
d’esvair dubtes. “Estem con-
vençuts que Montigalà és la 
millor opció que hi ha per a 

l’entitat, i és la que té menys 
esculls administratius”, asse-
gura l’alcaldessa. La Funda-
ció assegura que acceptaran 
la convocatòria, però que la 
seva postura és irrevocable. 
De moment, i fins a celebrar la 
trobada tècnica, el govern no 
planteja elevar a Ple el projecte 
de Morera.
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La federació presenta una proposta per continuar amb l’autogestió

Fa setmanes que als mercats mu-
nicipals corren rumors sobre el 
canvi de gestió dels equipaments 
comercials i la taxa que paguen 
els botiguers. El relat va començar 
al ple extraordinari d’ordenances 
fiscals, on es va aprovar inicial-
ment l’actualització d’una taxa 
que, apunta el regidor de Comerç, 
Àlex Mañas, ni es cobra ni està al 
dia des de fa anys. La intenció des 
del govern és regularitzar la situa-
ció dels mercats i normalitzar els 
seus convenis, que no es signen 
des dels anys 80, apunta Mañas.
La idea inicial era modificar el 
model de gestió i que l’Ajunta-
ment assumís el manteniment, 
la neteja i els subministraments 
dels edificis, a dia d’avui en mans 
dels propis paradistes, i que, a 
canvi, els comerciants afrontessin 
aquest impost. La gestió general 
dels mercats, si fos assumida pel 

Paradistes i Ajuntament negocien la 
regularització de la taxa i la gestió dels mercats

Consistori, suposaria una inversió 
anual d’un milió d’euros, aproxi-
madament, segons estimacions 
calculades pel Departament de 
Comerç.

Continuar amb l’autogestió
La incertesa i la manca d’informa-
ció va posar en alerta part dels més 
de 100 paradistes de la ciutat, que 
pressuposaven un augment sobtat 
de les seves quotes mensuals. A 
dia d’avui, govern i federació de 
mercats es troben en procés de 
negociació per consensuar com 
quedarà la situació dels equipa-
ments. Fa pocs dies, els paradis-
tes van presentar una proposta 
encaminada a donar continuïtat a 
l’autogestió que predomina a la 
ciutat des de fa anys i descartar 
que el Consistori s’encarregui de 
part del manteniment.
Tot i no variar el model, però, la 

intenció seria renovar els con-
venis i adequar-los a la legalitat 
vigent perquè les instal·lacions 
tinguin una cobertura legal total. 
En qualsevol cas, asseguren re-

gidors i tècnics del Departament, 
la intenció és arribar a acords to-
tals i que l’actualització no suposi 
un augment dels pagaments dels 
paradistes. Valoren de forma molt 

Foto d’arxiu del Mercat Torner

positiva les trobades i esperen 
poder tancar les al·legacions la 
propera setmana per poder pre-
sentar-les i aprovar-les definiti-
vament.
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El comitè d’empresa i la direcció de Clece van tancar aquest dilluns un acord

L’amenaça de vaga del servei de neteja de Can 
Ruti arrenca un acord de millora de la plantilla

Vaga desconvocada a Can Ruti. Després de 
la incertesa de finals de la passada setmana, 
quan tot apuntava que la plantilla encarre-
gada de la neteja aniria a una vaga indefini-
da per queixar-se de la manca de personal 
de l’hospital, dilluns empresa i comitè van 
arribar a un acord que ha evitat l’alteració 
de la neteja del centre sanitari de referència 
de la ciutat i la comarca. Després d’una ne-
gociació de diversos dies, Clece, l’empresa 
concesionària del servei, ha acceptat con-
tractat cinc persones a jornada completa i 

tornar l’horari de dilluns a divendres a 17 
treballadors que actualment treballen de 
dilluns a diumenge. Per poder fer-ho, s’in-
corporaran 17 persones més que cobriran 
aquest torn de caps de setmana i festius. 
L’assemblea de treballadors va ratificar 
l’acord amb un 95,5% dels vots a favor. 
No obstant, apunten, cal continuar lluitant 
i negociant per aconseguir recuperar la jor-
nada de 35 hores i que es torni a augmentar 
la paga de les hores de guàrdia, que s’ha 
reduït en un 25% els darrers anys, diuen.

palment a la cara, el coll, el tòrax, el cul i el 
braç dret. La dona va estar dues setmanes 
a l’hospital, on li van haver de fer empelts 
de pell, i un mes i mig de baixa en total. La 
jove, de 29 anys, té seqüeles estètiques al 
gluti, el coll, el pit, i el braç, amb cremades 
i cicatrius evidents i permanents.

L’Audiència de Barcelona ha condemnat 
a dos anys de presó un home que va tirar 
aigua bullint a una companya de pis l’any 
2006 a Badalona. L’acusació particular de-
manava quatre anys de presó i la fiscalia 
tres, però el tribunal n’ha fixat dos atenent 
les dilacions del procés, que ha trigat deu 
anys a jutjar-se. També han imposat una 
prohibició d’acostament o comunicació 
amb la víctima durant sis anys i 33.000 
euros d’indemnització. Segons considera 
provat la sentència, cap a quarts de sis de la 
tarda de l’11 de juny del 2006, l’acusat es va 
discutir amb la víctima, inquilina del mateix 
pis on ell vivia llogant una altra habitació, 
i li va agafar una olla plena d’aigua bullint 
que era als fogons i li va llençar una part de 
l’aigua damunt la dona, que no va poder-ho 
impedir i es va ajupir de dolor, cosa que 
va aprofitar l’agressor per tirar-li a sobre la 
resta de l’aigua per l’esquena. La dona va 
patir cremades de segon grau superficial en 
el 3% de la pell, i cremades de segon grau 
profund i tercer grau a l’1% del cos, princi-

Tira aigua bullint a una 
companya i el comdemnen 
a presó...10 anys després

De 217 a 147 treballadors
Aquesta situació s’ha produït després d’anys 
de reducció de la plantilla del servei de ne-
teja, expliquen des del comitè d’empresa. En 
els darrers cinc anys, afirmen, han passat de 
217 a 147 treballadors i, en canvi, les tasques 

i el servei han augmentat. Aquesta desigual-
tat entre la quantitat de tasques i la plantilla, 
sumada a les baixes i absències del personal 
per sobrecàrregues de feina, diuen, fa que el 
nombre de treballadores sigui molt inferior al 
que hauria de ser en un torn normal. 

Urgències de Can Ruti / Germans Trias

Foto d’arxiu
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Prop d’una cinquantena d’alumnes recullen menjar solidari als mercats municipals

Recollir excedents de menjar 
als mercats com a activitat solidària escolar

Fer visites de caire social o por-
tar paquets de menjar al Nadal 
a classe són algunes iniciatives 
solidàries que la gran majoria 
d’escoles de la ciutat duen a 
terme per conscienciar els seus 
alumnes. L’escola Minguella i la 
Betúlia, no obstant, han decidit 
fer un pas més i proposar una 
activitat voluntària que consisteix 
en apropar-se als mercats muni-
cipals els dissabtes i recollir els 
excedents alimentaris que han 
sobrat a migdia quan les ins-
tal·lacions tanquen. Des de fa un 
curs, en el cas de la Minguella, i 
des d’aquest setembre, el Betúlia, 
una vintena de nens i nenes de 
entre 10 i 16 anys (5è de Primària 
i 4rt d’ESO) es distribueixen en 
grups petits de 4 estudiants, 
acompanyats d’un o dos adults, 
i visiten els mercats Maignon i 
Torner. Allà recorren les para-

des i demanen als comerciants 
el menjar que els hi ha sobrat. 
Cada dia, explica un dels pares 
responsables de la Minguella, 
Xavier Figuerola, recullen prop 
d’una desena de caixes, amb uns 
25 quilos en total. Entre els tres 
mercats, Badalona aportaria a 
aquesta iniciativa uns 75 quilos, 
calculat a ‘grosso modo’. Al final 

MENJAR SOLIDARI ALS MERCATS 
MAIGNON, TORNER I LA SALUT

L’Associació Menjar Solidari 
que va néixer a Badalona a prin-
cipis dels anys 90 que es dedica 
a recollir aliments excedents de 
mercats municipals de la pro-
víncia de Barcelona amb destí a 
menjadors socials, bancs d’ali-
ments i similars. A dia d’avui, 

fan un recorregut cada dissabte 
per les instal·lacions del Maig-
non i Torner, on participen la 
Minguella i la Betúlia, i també 
a La Salut. Un cop acabada la 
ronda, el camío de l’entitat es 
dirigeix al Mercat Solidari Gre-
gal, a Barcelona.

Alumnes de la Minguella al Maignon

de la visita, els grups de volun-
taris deixen tot el menjar recollit 
en mans de la ONG Menjar Soli-
dari, una furgoneta de la qual la 
transporta fins al Mercat Solidari 
Gregal, situat a la Rambla Prim 
de Barcelona. Allà es conserva 
i es va cuinant per distribuir-lo 
entre famílies ateses per serveis 
socials.

Estudiants de Betúlia al Torner
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Serveis socials derivarà aquells ciutadans amb problemes amb el suministrament
Una consultoria assessorarà l’Ajun-
tament en matèria energètica per 
intentar solucionar o millorar els 
problemes de pobresa energètica 
que la ciutadania plantegi a serveis 

Una consultori energètica assessorarà 
veïns en risc de pobresa energètica

socials. L’empresa revisarà les llars 
dels veïns que no puguin pagar 
les seves factures per aconseguir 
un estalvi i determinar quins ajuts 
econòmics o en forma d’arranja-

ments a la llar necessiten. El servei 
és una de les primeres inversions 
que el govern planteja amb el mig 
milió d’euros que va treure a vota-
ció amb l’aprovació del pressupost 

ordinari de 2016. L’assessorament 
anirà a càrrec de l’empresa Intiam 
Ruai i suposarà un cost de 21.000 
euros per a tot l’any 2017. La me-
sura es coordinarà des de diferents 

regidories i s’engegarà aquest 
mes, després que els treballadors 
de Serveis Socials hagin rebut un 
sessió informativa sobre el funcio-
nament del servei.

CONTRACTACIÓ DE 30 ATURATS PER POSAR UN 
MARXA UN PLA D’EFICIÈNCIA ENERGÈTICA

L’Ajuntament de Badalona i 
l’IMPO endeguen el programa 
”Badalona eficient” en el marc 
del Pla d’ocupació municipal 
2016. Finançat pel propi Con-
sistori, preveu la contractació 
de 30 persones amb més de 6 
mesos en situació d’atur i que, 
prioritàriament, hagin esgotat les 
prestacions d’atur. Les 30 per-
sones que es contractin rebran 
una formació específica relativa 
a l’especialitat que desenvolu-
paran i que girarà entorn a tres 

àmbits diferents: la optimització 
energètica; l’arranjament d’ha-
bitatges per a col·lectius vulne-
rables i la instal·lació de fibra 
òptica. Es tracta de 30 places 
de diferents especialitats i cate-
gories que inclouen assessors 
energètics, oficials electricistes, 
administratius, paletes, arqui-
tectes tècnics, peons i pintors, 
entre altres. La data d’inici està 
prevista per al 12 de desembre 
de 2016 i la finalització per a l’11 
de juny de 2017.

Placa fotovoltàica del Viver / Ajuntament 



publicitat publicitat16 17Eduard Monterde - publicitat@gestiocomunicativa.com Eduard Monterde - publicitat@gestiocomunicativa.comNúm. 547 Del 11/11 al 17/11/2016



publicitat 19Eduard Monterde - publicitat@gestiocomunicativa.com18 Javier Torres - redaccio@diaridebadalona.comactualitat Núm. 547 Del 11/11 al 17/11/2016

representants d’empreses,  autònoms, pro-
fessionals i microempreses del territori. El 
fet de treballar en xarxa ha suposat obrir 
més el ventall empresarial i sumar es-
forços per un objectiu comú, el foment de 
la responsabilitat social empresarial a la 
ciutat de Badalona.  El programa Incorpo-
ra de “la Caixa” s’encerrega, entre d’altres 
tasques, de la preselecció de candidats, el 
seguiment del seu procés de formació i de 
l’acompanyament i recolzament en l’adap-
tació al lloc de treball.

L’Institut Municipal de Promoció de 
l’Ocupació de l’Ajuntament de Badalona, 
el Consorci Badalona Sud, la Fundació 
Intermedia, juntament amb l’Obra Social 
“la Caixa” han organitzat la I Jornada Ba-
dalona Socialment Responsable: Reptes 
de RS a l’ empresa. La finalitat d’aquesta 
jornada ha estat sensibilitzar les empreses 
del territori sobre la inserció laboral, que 
afegeix valor social i competitivitat a l’em-
presa. S’ha celebrat a la Centre de Negocis 
i Convencions de Badalona i ha aplegat 

Xarxa per potenciar la 
integració laboral de 
persones amb vulnerabilitat

Foto: La Caixa

Aconsegueixen frenar l’avenç de l’esclerosi 
múltiple amb cèl·lules del propi pacient
Un equip d’investigadors de Can Ruti desenvolupa un nou producte cel·lular

Equip investigador / Can Ruti

Un equip d’investigadors de l’Hospital Ger-
mans Trias ha ideat i desenvolupat un pro-
ducte cel·lular que reprograma el sistema im-
munitari dels pacients amb esclerosi múltiple 
(EM) per frenar l’avenç d’aquesta malaltia, 
actualment, sense cura. En l’EM les mateixes 
defenses del cos destrueixen la mielina, una 
capa de proteïnes i greixos que envolta el 
teixit nerviós del cervell, el nervi òptic i la 
medul·la espinal, cosa que fa que no es trans-
metin correctament els estímuls nerviosos i 
que es produeixin problemes de força, sen-

sibilitat, equilibri o visió. El nou tractament, 
desenvolupat pels investigadors de la Unitat 
d’EM i el Servei d’Immunologia, extreu cèl·lu-
les de la sang del pacient mateix, les tracta 
al laboratori amb vitamina D3 i les introdueix 
de nou en el malalt. Aquestes cèl·lules den-
drítiques reeducades ajuden a frenar l’atac 
a la mielina i eviten així la progressió de la 
malaltia. En l’actualitat, s’utilitzen tractaments 
immunosupressors per frenar l’avenç de 
l’EM. Tot i que han demostrat tenir eficàcia, a 
la vegada afecten la immunitat protectora, és 

a dir, són tractaments que ataquen el sistema 
immunitari en el seu conjunt sense discrimi-
nar cèl·lules malaltes de sanes. El nou trac-
tament, per tant, podria tenir menys efectes 
secundaris i garantir una millor seguretat per 
al pacient.
 
Proper pas: l’assaig clínic 
La teràpia cel·lular desenvolupada a Germans 
Trias compleix tots els requisits per ser assa-

jada en pacients i ha estat recentment aprova-
da per l’Agencia Española de Medicamentos 
y Productos Sanitarios. Actualment, el grup 
d’investigació busca finançament per iniciar 
l’assaig clínic al més aviat possible. Aquest 
nou producte s’ha desenvolupat en el marc 
d’una xarxa internacional d’investigadors 
experts en teràpies cel·lulars, coordinada pel 
grup de recerca de Germans Trias i composta 
per 21 països europeus i els Estats Units.
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El Govern espanyol pretén amagar els problemes de dèficit públic del país 
amb mesures de pressió sobre dos terços de les empreses catalanes

PETITES I MITJANES EMPRESES

Els mesos d’abril, octubre i desembre 
són les dates de liquidació de l’impost 
de societats. Com que per a aquest 
últim pagament encara no saben quin 
serà el seu resultat financer al final de 
l’any, les empreses han d’avançar una 
part dels diners que calculen que hau-
ran guanyat. Fins ara, aquesta part era 
un 18 %, però a partir de la liquidació 
del mes d’octubre d’enguany ha passat 
a ser del 23 % per a les empreses que 
facturin més de 10 milions d’euros. 

Les pimes catalanes 
finançaran l’Estat espanyol per avançat

El resultat, en paraules de l’economis-
ta David Ros, és que “dos terços de 

les petites i mitjanes empreses (pi-
mes) catalanes es veuran obligades 
a avançar uns diners que encara no 
saben si guanyaran”.

En la mateixa línia es pronuncia el pre-
sident de la Comissió Economicofis-
cal de Pimec, Joan Maria Gimeno, qui 
creu que “la mesura és deslleial, atès 
que esprimerà unes 5.000 empreses 
catalanes per a millorar la tresoreria 
de l’Administració pública espanyola i 
disfressar, d’aquesta manera, el dèficit 
públic de l’Estat”.

Aquesta decisió no és casual, ja que 
el Govern espanyol necessita evitar 
que el dèficit de 2016 superi el límit 
fixat per Brussel·les per tal d’esquivar 
el deshonor que implicarien per a l’Es-
tat espanyol les sancions que podrien 
anar-hi associades.

De fet, el 3 % de dèficit que Brussel·les 
havia fixat per a aquest any va ser final-
ment ajornat dos anys, i el va deixar en 
el 4,6 % del PIB. Això no obstant, si 
extrapolem les xifres de gener a juny, 
Espanya podria superar amb escreix 

“La mesura és deslleial, 
atès que es primerà unes 
5.000 empreses catalanes 
per a millorar la tresoreria 
de l’Administració pública 
espanyola i disfressar, 
d’aquesta manera, el dèficit 
públic de l’Estat”

“La política estatal està 
centrada a protegir les grans 
empreses, fonamentalment 
aquelles que componen 
l’IBEX 35 i que fitxen polítics 
i alts funcionaris de l’Estat 
per assegurar-se regulacions 
proteccionistes”

aquest límit i situar el dèficit per sobre 
del 5 %, la qual cosa deixaria el Go-
vern espanyol en una situació compli-
cada davant les autoritats de la Unió 
Europea. 

“L’Estat no ha estat capaç de fer front als 
reptes apuntats per Brussel·les, com ara 
la reforma de l’Administració, el malba-
ratament en infraestructures inviables o 
la manca de sostenibilitat del sistema 
de pensions, i ha optat (novament) per 
esprémer el sector productiu”, explica 
l’economista David Ros.

Tot i que la UE fa cinc anys que avi-
sa Espanya de la incapacitat del 
seu sector públic per a reformar-se, 
Brussel·les ha evitat fins ara imposar 
sancions, que podrien ser vistes com 
un primer senyal d’alarma de les di-
ficultats de l’economia espanyola de 
trobar sortida als problemes crònics 
per a equilibrar els comptes públics.

Segons l’economista Josep Maria 
Vázquez, aquesta reforma fiscal que 
pressiona les empreses “és una nova 
mostra que el Govern de l’Estat no 
protegeix l’activitat productiva perquè 
no la coneix i li és llunyana”. Váz-
quez afegeix que “la política estatal 
està centrada a protegir les grans 
empreses, fonamentalment aquelles 
que componen l’IBEX 35 i que fitxen 
polítics i alts funcionaris de l’Estat per 
assegurar-se regulacions proteccio-
nistes”.
 
I mentre l’Estat espanyol afavoreix les 
grans empreses, la base de l’econo-
mia productiva catalana es trobarà 
que ha de finançar un dèficit que no 
ha provocat. De fet, la Cambra de 
Comerç de Girona avisa que la deci-
sió del Govern espanyol pot afectar el 
creixement econòmic i la creació de 
llocs de treball a Catalunya. 
Redacció ANC

La cadena de gimnasos s’instal·la a Sant Adrià

La cadena de gimnasos DreamFit 
obre el seu nou centre d’Alcampo 
Sant Adrià a Av. De la Platja, s / n, 
08930 Sant Adrià de Besòs, Bar-
celona el proper 14 de novembre. 
Les seves 3000m2 d’instal·la-
cions comptaran amb una gran 
sala de fitness i 3 sales de classes 
col·lectives en què s’inclouen in-

Dreamfit desembarca 
al Barcelonès Nord

doorwalking i Spinn Virtual.
Aquesta cadena de gimnasos tor-
na a apostar per indoorwalking 
Original entre el seu programa 
d’activitats amb una sala exclusi-
va per a aquest exercici. Es tracta 
d’un programa present en més de 
20 països i nombrosos centres 
esportius que permet realitzar una 

activitat cardiovascular de treball 
en grup amb el·líptiques.
El centre també comptarà amb 
més de 150 classes a la setmana 
amb tota mena d’activitats diver-
tides amb les que posar-se en 
forma. Entre aquestes es troben: 
zumba, ritmes llatins, step, bod-
ycombat, etc.

Per tercer any consecutiu, el Centre 
Comercial de Montigalà va celebrar 
el pass dissabte el Festival Solidari 
de recollida d’aliments, organitzat 
per l’Agrupació Cultural Gallega 
Agarimos de Badalona i on han 
participat diverses entitats locals 
arrelades a la cultura catalana, ga-
llega, aragonesa i andalusa.
Enguany s’han recollit 1.650 quilos 
d’aliments no peribles que Aga-

rimos ha destinat a Càritas, que 
posteriorment es distribuirà a les 
parròquies per atendre a les famí-
lies més necessitades de la ciutat. 
Durant set hores, el Centre Comer-
cial Montigalà va ser l’escenari de 
diverses actuacions de música i 
ball popular que els clients podien 
gaudir i, a la vegada, mostrar el seu 
vessant més solidari amb les per-
sones més vulnerables.

El Centre Comercial 
de Montigalà recull 
1.650kg d’aliments

Foto: Toni Aguilar

Foto: Dreamfit
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Quina és la Badalona del futur?
Una setmana més, podem veure en aquest diari i 
altres mitjans de comunicació avenços mèdics i 
d’investigació ubicats a la centralitat de Can Ruti. 
Badalona destaca en aquest àmbit d’una forma 
molt clara i concentra algunes de les institucions 
més importants del sector, sobretot, per exemple, 
en la recerca per combatre el càncer i el VIH. La 
Federació d’Empresaris de Badalona insisteix des 
de fa anys en convertir l’entorn del Germans Trias 
en un pol d’atracció biomèdic, en preparar el camí 
perquè empreses punteres i tecnològiques vinguin 
a nodrir-se d’aquesta concentració i crear un clús-
ter que acabarà beneficiant a la ciutat. Però, de 
moment, aquesta idea continua indefinida enlaire, 

a l’espera que algú decideixi apostar inequívocament 
per ella.
Partits i governs passen per la Casa de la Vila però, dè-
cades després, costa definir cap a on va Badalona, quin 
és el model de ciutat que es vol impulsar. Quelcom que 
va més enllà dels projectes particulars de cada partit. 
O que, com a mínim, hauria d’anar més enllà. Però mai 
és així. Els grans projectes s’allarguen o no arriben: els 
laterals de la C-31, el soterrament de l’autopista o de 
les vies del tren; la perllongació del metro cap a barris 
com Canyadó o Bufalà, o fins i tot fins al propi Can Ruti. 
O l’atracció del turisme.
Badalona es va enfocar fa anys cap a un hipotètic futur 
on el turisme tingués més pes. Es va preparar el terreny 

EDITORIAL

per a construir hotels, i, des de llavors, se n’ha aixe-
cat un. L’hotel del port, per fi, arrencarà properament. 
Però ha costat. Poc més s’ha fet per estructurar un 
model turístic, ni tan sols quan la sobreexplotació de 
Badalona està aconseguint que els visitants arribin 
per si mateixos a la ciutat, ja sigui despistats o amb 
la idea de fugir de la voràgine de la capital.
Passen els anys i Badalona es va hipotecant mandat 
a mandat, a passes curtets, però continuem sense 
saber cap a on caminem a llarg termini. Continuem 
sense saber com serà la nostra ciutat del futur, segu-
rament perquè treu més redit electoral les picabara-
lles constants entre els partits polítics, però Badalona 
es mereix saber quin serà el seu futur.

L’espanyolitat dels catalans

Tot allò que vaig aprendre al parc

A Xavier García Albiol li va fer molta gràcia 
que l’altre dia part del públic que assistia a 
un partit de futbol al camp de Sant Roc in-
tentés linxar un assessor del seu propi partit 
perquè el van confondre amb el tercer tinent 
d’alcalde de l’ajuntament, José Tèllez. Aque-
ll que va estripar una còpia de la interlocu-

Els parcs i les places, punts de trobada, 
espais de comunió veïnal, camp de batalla 
per a indis i vaquers. Els parcs, reivindicats 
com a alternativa a l’oci digital, tan aïllant, 
diuen, tan dolent. Els parcs, tan enyorats, tan 
de “pipas” al sol i bicis sense marxes. Tan 

tòria judicial que prohibia que s’obrissin les 
dependències municipals el 12 d’octubre. 
Albiol en va presumir a la xarxa a través de 
Twitter i Tèllez ha posat els fets en coneixe-
ment de la fiscalia especialitzada en delictes 
d’odi. Diu que se sent amenaçat per la inter-
pretació que els seguidors de García Albiol 
poden fer d’aquella piulada. Potser caldria 
que algú aclarís aquells fets i que el PP i la 
suposada víctima denunciessin formalment 
l’agressió. Però sembla que la cosa va ser 
per riure... També algú ens podria explicar 
com és que està tan polititzada i mobilitza-
da, gairebé militarment, l’afició d’un club 
amateur com per identificar, erròniament, un 

importants durant una part de les nostres 
vides... Qui fa els parcs? Qui els dissenya? 
Amb quin criteri? Qui decideix col·locar 155 
bancs a la Plaça Antonia Boada de Bufalà? 
No sé si han visitat mai aquest parc. Sota 
el meu parer, és un dels més lletjos de Ba-
dalona. Hi ha pipicans més macos. Durant 
les obres de remodelació, l’any passat, van 
ser molts els veïns que van queixar-se: del 
paviment (ara ple de sots que provoquen 
bassals), de la poca cosa dels jocs infantils, 
de la falta d’ombra i de la tala d’arbres... Ho 
van fer una mica en veu baixa, això sí, com 
qui es queixa però “què hi farem”. No com 

regidor i voler-li trencar la cara...per haver 
obert l’ajuntament per servir la ciutadania un 
dia festiu.
Sigui com sigui el líder popular badaloní ens 
donarà una nova oportunitat per mesurar 
el grau de justícia i imparcialitat de la judi-
catura espanyola quan es posicioni sobre 
aquesta qüestió. Recordem que les brometes 
a twitter han sortit cares sempre als mateixos 
sectors: a aquells que frivolitzen amb “unes” 
víctimes del terrorisme i no les “altres”, 
aquells que se’n foten dels toreros quan 
perden aquella partida desigual i tramposa 
amb una animal acorralat o als que ridicu-
litzen la monarquia espanyola. Mentrestant, 

els veïns de Nova Lloreda, que, a base de 
pressió veïnal, van aconseguir un parc es-
pectacular, joia dels petits de la zona. I tot 
i això, la Plaça Antonia Boada s’omple cada 
cap de setmana de nens jugant, de pares fent 
el vermut, d’avis asseguts als bancs... La 
vida, que continua. Molt a prop d’aquest parc 
trobem la Plaça Joaquim Torrents i Lladó. 
Bé, al barri pocs l’anomenen així. Li diuen 
“el campo los padres”, nom de quan era un 
gran descampat de 8.000m² (renoi de mania 
d’obviar el nomenclàtor popular). La seva 
remodelació, a finals dels 90, va ser espec-
tacular: vegetació de tot tipus, zones de sol i 

sempre queda impune tot allò que fa tuf de 
catalanofòbia. Així doncs, ara tindrem una 
nova oportunitat per veure si tots els espan-
yols som iguals davant la llei, o si la fiscalia, 
com sembla que feia amb Jorge Fernàndez 
Díaz, també li afina una sortida ben airosa 
a Xavier García Albiol. Una nova oportunitat 
per veure si  els catalans “somos muy y mu-
cho españoles” o en això, com en el tema del 
finançament, de les inversions estatals o de 
les prestacions socials, tampoc ho som tant. 
A tot això  recordem que 6 regidors de Bada-
lona continuen estan investigats per un jutjat 
de la ciutat per aquells fets del 12 d’octubre 
o dia de la “raza”.

d’ombra i fins i tot un petit camp de bàsquet. 
Un petit oasi que, sorprenentment, acostuma 
a estar buit. Perquè? No ho sé. Potser perquè 
només hi ha quatre bancs. Tot plegat sem-
blen nimietats, avui que Badalona és a l’ull 
de l’huracà, avui que sembla que hi ha coses 
més importants... Però la vida continua, com 
deia, i penso en els nens de Bufalà, que mai 
tindran un parc com el de Nova Lloreda, o en 
els de La Morera, que mai tindran un com 
el de Bufalà. Penso en tot allò que va vaig 
aprendre al parcs. En el fons, és una mena 
de violència, que pot semblar capriciosa, sí, 
però que en realitat és estructural.

David G. González
Periodista
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LA PRÈVIA 8a Jornada ACB. Diumenge 13 de novembre (18:30h) al Barclaycard Center / Movistar+

El Divina Seguros es creua amb el seu passat

LUKA LAPORNIK

ALBERT SÀBAT

SERGI VIDAL

ALBERT MIRALLES LUKA BOGDANOVIC

DIVINA JOVENTUT
Entrenador: Diego Ocampo

MOVISTAR ESTUDIANTES
Entrenador: Salva Maldonado

JORDI GRIMAU

OMAR COOK

EDWIN JACKSON

SITAPHA SAVANÉ GORAN SUTON

Salva Maldonado s’enfronta a la ‘seva’ Penya / D.Grau 

Partit especial; encontre de retrobaments. 
Movistar Estudiantes i Divina Seguros Jo-
ventut es creuen diumenge al Barclaycard 
Center de Madrid amb una missió ben 
clara: deixar de banda els lligams emocio-
nals existents entre molts jugadors i staffs 
tècnics dels dos clubs per tal de lluitar per 
la victòria. Aquest Estu-Penya és especial, 
sobretot perquè és la primera vegada que 
Salva Maldonado i José Ángel Samanie-

go s’enfronten al Divina Seguros Joventut 
després de marxar de Badalona el passat 
estiu. El tècnic adrianenc va estar cinc 
temporades dirigint la plantilla verd-i-ne-
gra, fent una feina ben valorada per l’afició. 
Maldonado ha tornat a unir Savané i Suton 
al Movistar, dos jugadors amb passat a la 
Penya i molt estimats per la massa social. 
Per Diego Ocampo, ex tècnic de l’Estu i 
‘deixeble’ de Salva en els inicis de la seva 

carrera, aquesta també és una cita diferent. 
“Gràcies a Salva Maldonado vaig entrar en 
el món professional. No només em va donar 
l’oportunitat d’entrar en aquest àmbit, sinó 
que em va ensenyar a obrir la ment i apren-
dre”, destacava l’entrenador del Divina Se-
guros en la prèvia del matx. “Els dos equips 
ens coneixem. S’ha de tenir en compte que 
Estudiantes té una gran defensa i que no 
ens deixarà tirar sols. Haurem de jugar més 
ràpid”, afegia Ocampo. Segons el tècnic ga-

llec, “per frenar els triples del Movistar”, la 
Penya necessitarà aplicar “una defensa que 
s’anticipi a les jugades i que no esperi”. 

Un rival amb rodatge a la lliga
L’Estudiantes (2/4) compta amb la mateixa 
xifra de victòries que el Divina i ha acon-
seguit formar una plantilla experimentada. 
Jackson (17.7 punts per partit) és el seu 
màxim referent, però Savané, Suton, Gri-
mau, Page i Fernández no es queden enrere.
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NOVA LLIGA BADAGRES - LLIGA BADAGRES - CONTRASENYA: BADAGRES
SUPERMANAGER

1- Rice, Sàbat, Doncic
2- Beirán, Edwin, Hanga, Smith
3- Tomic, Fotu, Musli, Diagne

EL DIARI DE BADALONA PARTICIPA A LA SUPERMANAGER DE 
BADAGRES DE LA MÀ DE DANI MIRET. T’APUNTES!!!

El guanyador de la tempora-
da rebrà una Pilota firmada 
pels jugadors de la Penya!
LLIGA

Jornada 7
1º  inces2  jps (Santa Coloma de Gramenet)  158,60
2º  Basketiajugarviscaaa  eduard 05 (Badalona)  156,80
3º  Lost in traslation  muchoLEO (Lugo)  155,80.
.................................................................................................................................
10ºDiari de Badalona  DiarideBadalona (Badalona)  147,80

Lliga (general)
1º   Diari de Badalona  DiarideBadalona (Badalona)  1.100,00
2º  ADN GUIPUTXIS  RAMONRIVALDO (Santa Coloma)  1.082,60
3º  TULLIPOCERO  RAMONRIVALDO (Santa Coloma)  1.068,40

Equip Diari de Badalona

Líders!

Només han fet falta sis jornades per veure clarament 
que aquesta temporada, a diferència del què ha passat 
els últims set anys, els equips que baixin a la LEB sem-
bla que acabaran baixant. El cànon que havien de pagar 
d’uns tres milions d’euros sembla que es reduirà a un i 
que una altra part es treurà cada temporada dels ingres-
sos previstos de televisió. I una de les clares mostres 
que aquest any sí que baixarà algú és que només han 

Aquest any baixarà algú a la LEB
fet falta sis jornades perquè els equips de la zona baixa 
ja hagin fitxat reforços tots. I molts sense tenir diners 
a la caixa: Jerome Jordan (Joventut), Adas Juskevicius 
(Saragossa), Xavi Rey i Luka Rupnik (Fuenlabrada),Brion 
Rush (Manresa) o Osvaldas Matulionis (Obradoiro). La 
pressió per baixar queda demostrada en aquest fet. Des-
prés caldrà veure si al final en serà un o dos els equips 
que baixen però aquest any sembla que va seriosament.

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET
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L’energia del Congost alimenta 
un Divina Seguros en evolució (82-79)

Lafayette (2), Smith (8), Waczynski (5), 
Suárez (16), Musli (15), Díez (8), Ndia-
ye (-), Fogg (13), Díaz (8), Brooks (4) i 
Okouo (-).

79

UNICAJA

Sàbat (14), Lapornik (10), Vidal (9), 
Bogdanovic (15), Miralles (10), Ventura 
(10), Jordan (6), Abalde (2), Gielo (-), 
Vasiliauskas (2) i Stutz (4).

82

DIVINA JOVENTUT 

Aquest equip ha canviat. Més aviat 
ha polit allò que l’estava destruint: 

Jordan debuta amb èxit / D.Grau

els detalls. Aprofitant l’impuls 
d’energia rebut després de vèncer 
al Congost, el Divina Seguros en-
cadenaria el segon triomf conse-
cutiu a la Lliga Endesa derrotant 
l’Unicaja. Durant el primer temps, 
la Penya amagaria amb trencar 
el partit (48-38), però fins al ter-
cer quart els locals no assolirien 
avantatges consistents (61-45). 

De sobte, quan el conjunt badalo-
ní passava pel seu millor moment, 
Unicaja reaccionaria amb violèn-
cia, completant un parcial de 2 a 
19 (63-64). El Divina necessitaria 
recórrer a la màgia de Bogdano-
vic i a la sang freda de Vidal per 
refer-se, tot i que el bloc de Plaza 
fregaria la pròrroga en un últim tir 
errat per Oliver Lafayette (82-79).  

  Equip  G P

 1 Tenerife 6 1
 2  Real Madrid 5 1
 3 FC Barcelona 5 1
 4  Baskonia 5 2
 5  València Basket 4 2
 6  Bilbao Basket 4 2
 7 Andorra 4 2
   8  Unicaja 4 3  
 9  Gran Canaria 3 4
10     Real Betis 3 4
 11     Estudiantes 2 4
 12    Saragossa 2 5
 13    Obradoiro 2 5
 14 Divina Joventut 2 5
 15    UCAM Múrcia 2 5
16  Fuenlabrada 2 5
17  Manresa 1 5

ClassificacióResultats darrera jornada

Divina Joventut - Unicaja        82-79

Andorra - UCAM Múrcia                  88-72
FC Barcelona - Real Madrid      85-75
Baskonia - Manresa  82-69
Gran Canaria - Real Betis  82-62
Fuenlabrada - València Basket                    73-68
Obradoiro - Saragossa  80-63
Tenerife - Estudiantes 81-72
Bilbao Basket Descansa

Propera jornada

 UCAM Múrcia  - FC Barcelona
 Estudiantes  -  Divina Joventut
 Obradoiro  -  Gran Canaria
 Real Madrid  -  Tenerife
 Saragossa -  Fuenlabrada
 Unicaja -  Bilbao Basket
 València Basket  - Baskonia  
                 Manresa  - Andorra 
 Real Betis - Descansa

El Joventut-Fedamar funciona a ple rendiment

Des de principis d’octubre, deu 
conjunts de les províncies de Bar-
celona, Girona i Lleida es troben 
competint i gaudint de la segona 
edició de la Lliga Preferent Ca-
talana de Bàsquet Voluntaris ‘La 
Caixa’-ACELL. Aquesta compe-
tició, dissenyada i creada per a 
fomentar la pràctica esportiva de 
persones amb discapacitat in-
tel·lectual, ha suposat un pol 
d’atracció per la Penya. El club i la 

Fundació Fedamar s’han unit per 
crear un equip inclusiu que comp-
ta ja amb 17 badalonins d’entre 9 
i 59 anys. El Joventut-Fedamar 
entrena al Màgic i competeix en la 
lliga finançada per l’Obra Social la 
Caixa. Jordi Mach, conseller del 
Joventut, i Enric Cervera, director 
de Fedamar, defensen la iniciativa: 
“És molt maco donar que perso-
nes amb discapacitat puguin jugar 
amb la samarreta verd-i-negra”.

Bàsquet inclusiu de 
segell verd-i-negre



C.F. Badalona 27Albert Fibla - redaccio@diaridebadalona.comC.F. Badalona26 Albert Fibla - redaccio@diaridebadalona.com 27

  Equip PTS GF GC

 1. Barcelona B 28 24 13
 2. Alcoià 26 24 14
 3. València B 22 21 16
 4. Hércules 21 19 9
 5. At. Balears 21 17 10
 6. Badalona 21 11 7
 7. Ebro 21 15 12
 8. Cornellà  20 15 15
 9. Llagostera 17 15 17
 10. Prat  17 8 10
 11. At. Saguntí 16 14 13
 12. Mallorca B 16 13 12
 13. Vila-real B 15 13 13
 14. At. Llevant 15 7 7
 15. Sabadell 15 10 14
 16. Lleida 14 11 16
 17. L’Hospitalet 14 10 17
 18. Espanyol B 13 13 18
 19. Gavà 13 13 20
20. Eldenc 4 9 29

Classificació

LA PRÈVIA 14a Jornada. Dissabte, 12 de novembre, Miniestadi. 18 hores (Esport 3 i Barça TV)

El líder espera a casa seva

BARCELONA B
Entrenador: Gerard López.

RomeraNili

GumbauAleñà

Marc Cardona 

Borja MarlonPalencia

 Fali

Moi Delgado

Suárez

CF BADALONA
Entrenador: Manolo González.

MusaToni Lao

Aleix Coch

Gerard Oliva
Iván Agudo

Sergio MaestreFran Grima

Robusté Moyano

Morales

Sandro

Badalona: Morales; Parera, 
Robusté, Moyano, Musa; Aly 
(Sergio Maestre, 27’), Toni Lao; 
Agudo, Sandro (Víctor García, 
55’), Moha (Aleix Coch, 83’); i 
Gerard Oliva.

Gavà: Craviotto; Peque, Fernan-
do, Alan, Jordi Cèsar; David Ji-
ménez (Nico Kata, 68’), Pla (Die-
go, 85’), Reche, Héctor (Cristian 
Herrera, 73’); Sascha i Boris. 

Gol: 1-0 (89’) Iván Agudo (89’).

Àrbitre: Muñoz Pérez. T.G.: als 
visitants Peque, Pla i Alan.

01

BADALONA       GAVÀ

 Badalona  1 - Gavà 0
 València B 2 -  Sabadell 2
 Espanyol B 0 -  Alcoià 2
 At. Llevant 2 -  Llagostera 0
 Ebro 0 -  Vila-real B 0
 Prat 0 - At. Balears 1
 L’Hospitalet 0   -  Mallorca B 1
 Eldenc 0   -  Barcelona B 1
 Lleida 0 -  Cornellà 2
 At. Saguntí 0  -  Hércules 0

Resultats 13a jornada Propera jornada

 Barcelona B  - Badalona 
 Vila-real  B -  At. Saguntí
 Llagostera -  València B
 At. Balears -  Espanyol B
 Mallorca B -  Prat
 Gavà - Lleida
 Sabadell   -  Eldenc
 Cornellà   -  L’Hospitalet
 Alcoià -  Ebro
 Hércules   -  At. Llevant

L’invicte Badalona visitarà dissabte, 
a les 18 hores, el Miniestadi per en-
frontar-se al filial del Barça, el líder 
del grup tercer de segona B. Prova 
de nivell màxim per a l’equip esca-
pulat, que en les darreres setmanes 
ha patit baixes tan importants com 
les de Marcel Serramitja, Bruno Vi-
nicius i Aly Coulybaly. El partit arri-

Dimarts passat, 8 de novembre, una represen-
tació del CF Badalona encapçalada pel presi-
dent, Miguel Ángel Sánchez, tornava a seure a 
la mateixa taula que els representants de l’ajun-
tament de la ciutat per tal de mirar de trobar un 
acord sobre el conveni d’ús de l’estadi. A la 
reunió no hi va assistir la Regidora d’Esports, 
Maria Gallardo, oficialment de vacances durant 
aquesta setmana. El cas és que club i consistori 
van apropar les seves postures fins al punt que 
es podria haver trobat una solució a la gestió de 
la publicitat de la instal·lació, un dels assump-
tes que va provocar que l’esborrany de conveni 
presentat per l’Ajuntament fos rebutjat, el 27 
d’octubre passat, per l’assemblea de l’entitat.
La llei determina que si, com es pretén, les 
despeses de manteniment de l’estadi, xifrades 
en 270.000 euros, les assumeix el municipi, el 
CF Badalona no pot beneficiar-se de l’explota-
ció publicitària de la instal·lació. Per tal que així 
sigui, i tenint en compte que el principal motiu, 
si no l’únic, per anunciar-se a l’estadi és que hi 
jugui el primer equip escapulat, la solució po-

ba en un moment dolç, després del 
triomf de diumenge passat, a casa 
contra el Gavà, però la dificultat serà 
gran. El Barça B arriba a velocitat de 
creuer, havent guanyat en les quatre 
últimes jornades i a una distància de 
set punts sobre el cinquè classificat. 
Una victòria, de fet, els situaria en 
una posició molt avantatjosa de cara 
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El Badalona i l’Ajuntament reprenen les 
converses pel conveni d’ús de l’estadi

El nom que més repetidament escup l’afi-
ció del CF Badalona quan brama pel con-
flicte de l’estadi és el de Maria Gallardo, la 
màxima responsable de la gestió esportiva 
municipal a la ciutat. A la Travessera de 
Montigalà fa dues setmanes que es demana 
la seva dimissió i en l’assemblea que el club 
escapulat va celebrar el passat 27 d’octubre, 
un soci va demanar que fos declarada ‘per-
sona non grata’. La regidora d’Esports diu la 
seva en aquesta conversa.

- Què va pensar quan va saber que a 
l’assemblea del CF Badalona es de-
manava que fos declarada ‘persona 
non grata’?
- No és agradable que et declarin ‘persona 
non grata’. Respecto l’opinió de l’afició del 
CF Badalona, però aquesta regidora està 
complint els pactes de l’acord del 2014. 
Hem donat solució a la subvenció de 
100.000 euros que se’ls va prometre i que 
aquest govern ha recuperat. Hem posat més 
de mig milió d’euros per fer una marquesina 
que s’havia promès i no hi era. I hem posat 
en marxa les comissions de seguiment que 
s’han anat reunint regularment.

- Perquè creu que s’ha arribat a 
aquest moment de distanciament en-
tre el club i el consistori?
- És normal que el club defensi els seus in-
teressos i és normal que l’ajuntament vetlli 

Xavi Saisó, el soci 138 del CF Badalona, va 
aprendre a caminar, ja fa uns quants anys, 
damunt la gespa del vell estadi de l’Avinguda 
de Navarra, el que va ser enderrocat perquè 
els terrenys que ocupava se subhastessin 
i es pogués pagar aquest estadi municipal 
que, molt aviat, estarà acabat i sobre el qual 
l’ajuntament i el club, de moment, no es po-
sen d’acord. En l’última assemblea del CF 
Badalona, Saisó va demanar que la Regidora 
d’Esports, Maria Gallardo, fos declarada ‘per-
sona non grata’. D’aquest i d’altres assumptes 
hem parlat amb ell.

- Perquè va demanar que la regidora 
d’Esports, Maria Gallardo, fos declara-
da ‘non grata’ per al CF Badalona?
- Perquè crec que, des que va accedir al 
càrrec, cap de les seves decisions ha es-
tat positiva per al CF Badalona. I, sobretot, 
perquè en l’assumpte del nou estadi, no ha 
entès que el CF Badalona ha de tenir la màxi-
ma prioritat en totes les gestions. L’estadi ha 
estat construït amb diners del club. Algú que 
demostra no tenir sensibilitat cap al club, que 
pren les decisions que pren, mereix ser con-
siderat ‘persona non grata’. És un dret del CF 
Badalona.

- En el conflicte de l’estadi, quina part 
de culpa dóna a l’ajuntament i quina al 
club?
- L’ajuntament és el culpable que encara no 

Maria Gallardo: “Aquesta regidora 
està complint l’acord del 2014”

Xavi Saisó: “Maria Gallardo no té 
sensibilitat cap al CF Badalona”

per la cosa pública. Però crec que són molts 
més els punts d’acord que de desacord. Tre-
ballarem, des del diàleg, per reduir aquest 
distanciament.

- A banda d’ajustar-se a la legalitat, en 
la proposta de conveni d’ús de l’estadi 
que van fer al Badalona -desestimada 
per l’assemblea- van tenir en comp-
te l’exemple d’altres convenis entre 
ajuntaments i clubs de futbol?
- Sí, hem treballat amb altres ajuntaments el 
model de gestió. Concretament amb Santa 
Coloma, l’Hospitalet, Barcelona, Reus i Sa-
badell. En definitiva, es redueix a una gestió 
directa per part de l’ajuntament o bé una 
concessió, com el Pavelló Olímpic. Per part 
del CF Badalona ens han manifestat que el 
model que prefereixen és el de gestió direc-
ta per part de l’Ajuntament i és en aquest 
sentit en el qual estem treballant.

- Perquè no se la veu a la llotja del 
camp de la Travessera de Montigalà? 
Té previst d’assistir a algun partit 
abans que el Badalona es traslladi a 
l’estadi?
- Afortunadament, tenim una ciutat rica en 
activitat esportiva. El cap de setmana molts 
esdeveniments esportius i de ciutat coinci-
deixen en el temps i he d’anar combinant 
entre esport, ciutat i districte. Els recordo 
que sóc regidora responsable del districte 2.

tinguem signat el conveni. No seria just ge-
neralitzar i assenyalar tothom que treballa en 
l’ajuntament, perquè hi ha gent que està do-
nant suport a aquest projecte i que ha ajudat, 
desbloquejant la situació. Em sembla que el 
club s’ha limitat a fer el correcte: vendre els 
terrenys i demanar que es construeixi l’estadi. 
És l’equip de govern de l’ajuntament qui, per 
mi, en té la culpa.

- Li sembla que ha faltat informació 
perquè l’opinió pública conegui amb 
exactitud els detalls de la construcció 
de l’estadi?
- La junta directiva del CF Badalona no pot 
estar a tot arreu. Certament, la informació 
arriba a comptagotes, però aquest és un pro-
blema que el club arrossega des de fa molt 
de temps. Tot i així, crec que qui ha volgut 
conèixer detalls els ha tingut.

- Creu que existeix desafecció cap al 
CF Badalona per part de la ciutat i del 
consistori?
- Sí. El CF Badalona va baixar de segona di-
visió el 1968, han passat molts anys i la tra-
vessa pel desert ha estat molt dura. El club ha 
patit l’oblit dels diferents governs de la ciutat, 
amb més o menys intensitat, i les dificultats 
han estat molt grans. Tot i així, crec que l’afi-
ció al futbol continua molt viva a Badalona. 
Es va demostrar en els partits de playoff, quan 
l’estadi de l’avinguda de Navarra es va omplir.

a aconseguir un lloc en el play off 
quan només s’ha disputat un quart 
de lliga. “És una de les tres millors 
plantilles, amb un potencial molt 
gran, serà molt difícil”, adverteix 
Manolo González. “Tenen moltes 
solucions, molt nivell a la defensa, 
al mig del camp i al davant. Són un 
equip fet per ser campió i per pujar 
de categoria”. Això si, segons el 
tècnic, els seus jugadors “poden 
guanyar a qualsevol camp”, com, 
precisament, ja van fer la temporada 
passada al Mini. González insisteix 
a subratllar que al Badalona no se li 
pot demanar més. “Fem ocasions i 
no resolem, però això canviarà. El 
problema seria que no tinguéssim 
recursos i no dominéssim. Cap ri-
val no ha estat superior a nosaltres”. 
El gallec sentencia, en tot cas, que, 
tot i que no sap si al filial blaugrana 
l’estimula la idea de derrotar a l’únic 
invicte de la lliga sí que els seus ho-
mes sortiran “motivats per guanyar 
el líder”. Xiularà el partit l’àrbitre de 
Tenerife Víctor Pérez Peraza.

dria trobar-se en una publicitat que s’instal·laria 
els dies de partit. Els serveis jurídics munici-
pals estan treballant en aquest sentit i també 
en quantificar l’impacte que tindria l’exhibició 
publicitària en la samarreta del CF Badalona, 
amb la idea d’oferir un contracte de patrocini. 
En tot cas, de manera directa o indirecta, el club 
veuria compensada la impossibilitat d’explotar 
els espais publicitaris de l’estadi.
L’altre motiu de distanciament entre les dues 
parts és la garantia d’ús preferent de l’estadi. 
Com no pot ser d’una altra manera, el Badalona 

ha de ser el principal inquilí de la instal·lació. 
Per tal de concretar-ho, cal establir un hora-
ri d’ús que encara no estaria consensuat. En 
tot cas, a l’ajuntament asseguren que la seva 
voluntat és que, a banda de l’entitat escapula-
da, només el Seagull jugui els seus partits a 
l’estadi. Les obres hauran acabat a mitjans de 
desembre i la intenció és que en el mateix ter-
mini d’un mes i mig, el conveni d’ús de l’estadi 
estigui enllestit i acordat. Si així fos, el Badalona 
podria començar a jugar els seus partits coinci-
dint amb l’entrada del 2017.

Foto: Eloy Molina.

Hi podria haver una 
solució per a la gestió 
de la publicitat, un 
dels punts que més ha 
distanciat el club i el 
consistori

De manera directa 
o indirecta, el club 
veuria compensada la 
impossibilitat d’explotar 
els espais publicitaris 
de l’estadi
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Quatre corredors del CorreBDN completen la 
cursa de llarga distància més popular

Només dos clubs de categoria nacional femenina o masculina han encaixat menys gols

La marató de Nova York mobi-
litza una ciutat sencera i atrau 
uns 55.000 participants. Enmig 
d’aquesta enorme cascada d’at-
letes, Badalona estaria repre-
sentada per quatre integrants 
del CorreBDN. Amb diferents 
motivacions per complir, Marc 
Gratacós, Sílvia Caminero, Xavi 
Giró i Roser Garcia afrontaven la 
disputa de la prova amb ganes. 
Tots ells finalitzarien els 42 qui-
lòmetres de ruta i donarien per 
bona l’experiència. Segurament, 
el cas de la Sílvia (5:13.11) era 

You did it! La marató de 
Nova York en clau badalonina

el més especial. “Fa una mica 
més d’un any em van diagnos-
ticar un càncer. Vaig acabar els 
tractaments de quimioteràpia i 
radioteràpia a finals d’octubre. 
Feia un any justet i per això 
vaig decidir participar”, desta-
cava. En Xavi Giró, per la seva 
part, creuaria la meta de Central 
Park superant per poc el llindar 
de les tres hores (3:08.52) i fent 
mínima per la marató de Boston. 
Mentre corria, animat per milers 
de nord-americans, el corredor 
del CorreBDN anava recopilant 

detalls curiosos com els cartells 
de Donald Trump amb la frase: 
“If Trump can run, so can you 
(Si Trump pot córrer, tu també)”. 
En Marc Gratacós (3:02h) va 
poder gaudir de la seva primera 
experiència a NY corrent amb un 
amic, en Xavi, i a més, va viu-
re des de dins una cursa que li 
encantava seguir quan residia 
a Central Park. La Roser Garcia 
(4:35.59) no va ser menys i que-
daria seduïda per la cançó ‘New 
York, New York’ de Sinatra veient 
l’illa de Manhattan de fons. El CorreBDN conquista NY / CorreBDN

Parlar del Seagull és fer-ho del líder; 
del primer classificat del grup III de 
Segona Nacional. Per explicar els 
èxits esportius que l’equip de Ferrón 
està assolint aquesta temporada cal 
fer un cop d’ull a la defensa: una as-
segurança de garanties. Les dades 
no menteixen i situen les gavines 
com un dels blocs més solvents de 
tot Espanya en tasques defensives. 
Analitzant els registres dels clubs 
femenins i masculins inscrits en 
categories nacionals (Primera i Se-
gona Femenina, LaLiga, LaLiga 123, 
Segona ‘B’ i Tercera), només trobem 
dues entitats amb menys gols en-
caixats que el Seagull: els femenins 
de Barça (1) i València (1). En la 
tercera posició del podi, compartint 
plaça amb l’Oviedo Moderno, el 
LDEF Logroño, l’Olímpic de Xàtiva, 
l’Alcalá i el Cacereño, hi ha un club 
de Badalona que es fa notar. En nou 
jornades, les jugadores de Ferrón 
només han rebut tres dianes, dada 
clau per entendre la seva posició en 
la classificació. Xènia Royo i Queralt 
Gómez, indiscutible parella de cen-

Mur gestat a foc lent: el Seagull 
puja el podi de les millors defenses d’Espanya

trals en aquest inici de lliga, estan 
protegint la rereguarda del Seagull 
amb èxit. “Normalment sempre se 
solen mirar més els gols que es 
marquen. No encaixar demostra que 
som sòlides”, afirmava Gómez, en 
la trobada mantinguda amb aquest 
diari al Municipal de Montigalà. 
Royo, per la seva part, reconeixia 
haver reivindicat aquest actiu de 
l’equip. “Quan anàvem empatades 
amb el Barça sempre presumia que 
la nostra defensa era millor. S’ha de 
valorar, perquè no tot és fer gols”, 
afirmava la central. Totes dues han 
format una aliança poderosa i de-
mostren una complicitat al camp que 
al Seagull li va de meravella.  

El passat és el secret
Després de tancar la temporada 
2015-2016, Queralt Gómez decidi-
ria sortir de l’Igualada i fitxar per les 
gavines. Qui no conegui la seva tra-
jectòria ni la de Xènia Royo podria 
pensar que aquesta gran compene-
tració es va començar a gestar du-
rant la pretemporada, però la realitat 

no és aquesta. La Xènia i la Queralt 
van començar a jugar a futbol se-
riosament quasi al mateix temps, 
compartint vestidor a l’Infantil de 
l’Espanyol. Han estat companyes de 
posició durant gairebé mitja vida, 
passant per diverses categories del 
planter blanc-i-blau, pel seu filial i 
pel Barça ‘B’. Es coneixen a la per-
fecció i juguen quasi de memòria. 
“Quan vam anar les dues al Barça 
la Titi Camúñez, de l’Espanyol, em 

Xènia Royo i Queralt Gómez, exponents de la defensa / B.López

va dir que marxava perquè la Xènia 
deixava el club”, recordava Queralt 
Gómez. La internacional sub19 ha-
via compartit vestidor amb altres 
companyes del Seagull, però tenint 
Royo al costat l’adaptació seria més 
fàcil. “Quan va marxar Cone vam 
estar parlant amb Ferrón sobre 
quina central podia venir. Jo li vaig 
comentar l’opció de la Queralt. Em 
va dir que la pressionés una mica 
per veure si volia fitxar. La jugada 

va sortir bé”, exposava Xènia. Tot 
i que l’aspecte defensiu és la fase 
del joc que “menys” està treballant 
l’equip badaloní, tots els automatis-
mes assolits durant el curs passat 
s’han mantingut i cares noves com 
la Queralt els han absorbit. Jugant 
plegades, les futbolistes del Seagull 
se senten “tranquil·les”, perquè sa-
ben que, en cas de fallar, la com-
panya “apareixerà”. 

Una fita ben clara
Malgrat que les xifres parlen molt 
bé de la seva defensa, la plantilla 
blava té clares les prioritats. Cal 
buscar objectius col·lectius. “Vo-
lem millorar la temporada passada 
i pujar”, assegurava Queralt Gómez 
amb rotunditat. Xènia Royo, amb 
l’experiència del darrer play-off en 
la memòria, anava més enllà. “Tor-
nar a unir un cos tècnic com el que 
tenim i una plantilla així és molt 
complicat. És ara o mai”, sentencia-
va la central. Sembla, doncs, que el 
CE Seagull haurà de conviure amb 
la pressió. 

Maristes Ademar i el femení del 
Llefià viuen el seu millor moment

El darrer cap de setmana de bàs-
quet masculí a Badalona tindria 
un protagonista clar: el sènior 
de Maristes Ademar (7/1). Els 
vermells aconsegueixen superar 
una jornada més al capdavant de 
la taula del grup II de Primera i 
comencen a deixar enrere la con-
dició de sorpresa per convertir-se 
en equip referència. Als deixebles 
de Lluís Garcia els costaria entrar 
en dinàmica de partit davant el 
Garrotxa Santjoanenc (67-54), en 
part per culpa de la manca de ve-
locitat ofensiva posada en pràctica 
durant els compassos inicials del 
xoc. Després d’arribar al descans 
amb el marcador controlat (37-
30), un parcial de 20 a 8 en l’últim 
període sentenciaria el duel.

El Círcol sí; la Minguella no
Només un dels altres dos blocs 
badalonins de Primera podria 
seguir la dinàmica de Maristes 
guanyant el seu partit. El Círcol 
Cotonifici (6/2), tercer classificat 
del campionat, assaltaria la pista 
del Quart (63-73) fent un segon 
temps sublim. Pel que fa a l’AE 
Minguella (3/5), els de David 
Martin cedirien a la pista d’un ri-
val directe com el Santa Eugènia 
(86-70), evidenciant desconne-

xions defensives greus des del 
primer quart del xoc (32-17). 

Pols oposats a Copa 
Al grup I de Copa, la trajectòria 
esportiva dels dos clubs badalo-
nins de la competició s’està sepa-
rant una mica més cada setmana. 
El Sant Josep (5/1) es manté dins 
del TOP3, mentre que l’AE Bada-
lonès (2/4) s’ha acostat a la zona 
baixa. El bloc de Sergi Vives s’ex-
hibiria a casa contra el Sant Quir-
ze (97-59), deixant els vallesans 
en 27 punts al descans (52-27). 
Un formidable Cuesta (31 de va-
loració) lideraria el cinquè triomf 
parroquial. Mentrestant, a la pista 
del Bàsquet Pia, l’AE Badalonès hi 
signaria la quarta desfeta del curs 
(86-75). Els dimonis desaprofi-
tarien un màxim avantatge de 10 
punts i l’enorme partit completat 
per Miranda (27 de valoració). 

Derbi pel Llefià i 7/0 al Sarau
Per acabar amb el repàs de la jor-
nada masculina, i tenint en comp-
te que a Segona l’AE Badalonès ‘B’ 
(4/3) cediria davant el CEB Sant 
Jordi (78-65), cal analitzar els re-
sultats més importants de la Ter-
cera Catalana. Al grup VI, el líder 
torna a ser un conjunt badaloní: 

Bàsquet masculí

Copa Catalunya J6
CB Sant Josep - Sant Quirze      97-59
Basquet Pia - AE Badalonès       86-75

Primera Catalana J8
Quart - Círcol      63-73
Santa Eugènia - Minguella       86-70
Maristes Ademar - Garrotxa       67-54

Segona Catalana  J8
Sant Jordi - Badalonès ‘B’     78-65

Tercera Catalana  J8
Calella - Minguella ‘B’                        72-68
Santa Susanna - Círcol ‘B’                     56-73
UB Llefià - Cultural                                                73-63
Sant Feliu - Natzaret                           73-82
Canet - ABB       45-59
Gramenet BC - Ademar ‘B’                               68-71

EQUIP G P

Copa Catalunya Masculina
 3.  CB Sant Josep 5 1
10.  AE Badalonès 2 4
 
Primera Catalana Masculina
 1.  Maristes Ademar 7 1
 3. Círcol   6 2
 10. Minguella  3 5

Segona  Catalana Masculina
 11. AE Badalonès ‘B’ 4 3

Tercera Catalana  Masculina
   1. Ademar ‘B’                                                 7          0
   5. Círcol ‘B’                                                     5           3
   7. UB Llefià                                                     4           4
   8. Natzaret                                                       4           3
10. Minguella ‘B’                                           3           5
11. Cultural                                                       3           4
12. ABB                                                                2           5

Primera Catalana  Femenina
   7. Natzaret                                                        4           3
12. Minguella                                                   2          4

Segona Catalana Femenina
 1.  UB Llefià      7    0
 5. Natzaret ‘B’      4     3
13. Joventut      1      6

Classificació

Bàsquet femení

Primera Catalana J7
Natzaret - Femení StAdrià                          62-89
Minguella - Les Franqueses                          67-58

Segona Catalana J7
Natzaret ‘B’ - Sant Just                                         57-49
Matadepera -  Joventut                                 58-65
AEC Collblanc - UB Llefià       62-72

l’Ademar Sarau (7/0). El sènior ‘B’ 
de Maristes no té fre i sumaria el 
setè triomf en set jornades contra 
un combatiu Gramenet BC (68-
71). La UB Llefià (4/4), per la seva 
part, derrotaria la Cultural (3/4) 
en un derbi marcat per l’apagada 
de la il·luminació en un moment 
del segon quart (73-63). A Canet, 
l’ABB (2/7) hi aconseguiria la se-
gona alegria de la temporada (45-
59), mentre que el Sant Andreu 
(4/3) demostraria contra el Sant 
Feliu (73-82) haver trobat la seva 
línia de joc correcta. El Natzaret 
ha guanyat els darrers tres par-
tits que ha jugat. En darrer terme, 
destacar que l’AE Minguella ‘B’ 
(3/5) no podria superar el Calella 
(72-68), fita que sí que aconse-
guiria el Círcol ‘B’ (5/3) davant 
l’AECAM Santa Susanna (56-73). 

Mal dia del Natzaret femení
La derrota soferta pel sènior del 
Sant Andreu de Natzaret (4/3) 
contra el Femení Sant Adrià ‘B’ 
(62-89) evitaria que el bàsquet fe-
mení de la ciutat completés un ple 
de triomfs a Primera i Segona. Les 
liles es mostrarien letals i arriba-
rien a assolir un màxim avantatge 
de 32 punts (54-86) contra un 
Natzaret massa desconnectat. 

Els dos conjunts badalonins són líders a Primera i Segona Catalana, respectivament

Maristes només ha perdut un partit a la lliga / B.López 

La presentació les anima 
L’altre equip badaloní del grup II de 
Primera, l’AE Minguella (2/4), tren-
caria una mala ratxa de quatre de-
rrotes seguides superant el CB Les 
Franqueses (67-58). En el dia de la 
presentació dels equips de l’entitat, 
les noies de Carlos Esteve recupe-
rarien les bones sensacions a pista.

Tothom somriu per igual
Baixant fins al grup IV de la Segona 
Catalana, observem com tots els 
equips femenins de la ciutat podrien 
tancar el cap de setmana guanyant. 
Per primer cop aquesta temporada, 
Llefià, Natzaret ‘B’ i Penya podrien 
compartir alegries. El líder del cam-
pionat, la UB Llefià (7/0), sumaria el 
setè triomf del curs imposant-se a 
la pista de l’AEC Collblanc (62-72), 
resultat que deixa l’equip de Toni 
Madrid amb dues victòries més 
que els seus principals persegui-
dors. El Sant Andreu de Natzaret 
‘B’ (4/3), per la seva part, també viu 
un moment dolç, després de guan-
yar els darrers tres partits de forma 
consecutiva. El sènior ‘B’ del Sant 
Andreu s’imposaria el passat cap de 
setmana al Sant Just (57-49), en un 
partit amb fases de domini altern. 
En darrer lloc, la tercera alegria de 
Segona la donaria el Joventut de 
Badalona (1/6), bloc que trencaria 
una ratxa de sis derrotes consecu-
tives. L’equip de Raúl Lorenzo de-
mostraria saber estar a la pista del 
Matadepera (58-65) i fa un salt en 
la classificació, situant-se tretzè. Cal 
recordar que diumenge (17:45h) es 
disputarà un interessant Llefià-Nat-
zaret ‘B’ al Poliesportiu de Llefià.

El Sant Josep es 
manté dins del 
grup capdavanter 
de Copa. L’AEB 
no pot seguir el 
ritme parroquial

El femení de la 
Penya guanya el 
seu primer partit 
i la Minguella es 
refà en el dia de 
la presentació
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No ha pogut ser. Els Castellers de 
Badalona no van poder reviure el 

El Teatre Principal acull aquest 
dissabte un festival de flamenc, 
de la mà de l’associació Flamenco 
Vivo de Badalona. A partir de les 
19.30h, i sota el títol alguns artis-
tes com ara Diego Cortés, Isabel 
de Médina o Lorena Carabante, 
entre d’altres artistes, i com no el 

passat diumenge la sensació que 
fa unes setmanes, al Concurs de 

Coro Flamenco Vivo, l’escenari 
badaloní vibrarà amb un progra-
ma que vol fer una passejada per 
la història del flamenc i tocar les 
seves diferents branques. La gala 
comptarà també amb la col·labo-
ració de l’Escola Atelier des Artis-
tes.

Els Micaco no aconsegueixen 
reeditar el 4de8 a Badalona

La història del 
flamenc omple el 
Teatre PrincipalEl castell de vuit es torna a resistir a la diada local

Castells, la colla va experimentar 
després de descarregar el seu pri-
mer castell de vuit. El 4de8 s’ha 
tornat a resistir per segona diada 
consecutiva i, de moment, només 
existeix a l’imaginari d’aquella 
èpica jornada a Torredembarra. 
Els Micaco van intentar en dues 
ocasions el 4de8 aquest diumenge 
a la plaça de la Vila, amb motiu de 
la seva diada, però totes dues van 
haver de ser desmuntades. Tam-
poc va sortir la torre de set. No era 
el millor diumenge dels badalo-
nins, aquest cap de setmana, però 
això no va fer perdre els ànims en 
la seva particular festa com a colla 
local.
Tot i els intents desmuntats, els 
castellers van aconseguir des-
carregar un 5de7 i un 4de7. Van 
estar acompanyats dels Castellers 
de l’Alt Maresme i dels Castellers 
de Sabadell.

cop més Badalona i presenta de la mà del 
Ferran Utzet un nou drama irlandès després 
del seu anterior èxit, Traduccions. Ara re-
prèn un text mític dels inicis del Teatre Lliu-
re. Tot un clàssic de Brian Friel que retorna 
a l’escena contemporània amb un reparti-
ment excel·lent, dins del qual la badalonina 
Marta Marco, per reprendre la vida de les 
germanes Mundy. 

‘Dansa d’Agost’ descriu amb tendresa 
i nostàlgia, però també amb cruesa, la 
vida de cinc germanes solteres, d’entre 
trenta i quaranta anys, que viuen juntes 
al petit poble de Bally Beg, a la Irlanda 
rural de l’any 1936. Records, memòries 
d’un mes d’agost que va veure com el 
precari equilibri de la llar s’esfondrava. 
La nova producció de la Perla 29 visita un 

La Perla 29 torna al Zorrilla 
amb ‘Dansa d’Agost’
Aquest dissabte, a partir de les 21h

Badalona agrupa totes les companyies 
amateurs locals en una programació pròpia
Totes representaran obres a diferents espais fins al 16 de desembre

Presentació del cicle / Ajuntament

El nou Cicle de teatre amateur “Badalona 
es mostra” recupera aquesta temporada la 
tradició del teatre amateur a la ciutat amb 
l’objectiu de crear un espai de trobada 
entre les companyies badalonines. El ci-
cle inclou 15 representacions de diferents 

gèneres que es representaran a diversos 
equipaments de la ciutat i que aniran a 
càrrec de les 16 companyies participants. 
La programació es desenvolupa entre el 4 
de novembre i el 16 de desembre i inclou 
obres de comèdia, teatre d’autor, creacions 

pròpies, musicals, teatre de l’absurd, in-
triga, vodevils i clàssics. Els muntatges 
recorreran equipaments de la ciutat com 
el Casal Cívic de Pomar, El Centre Cívic 
La Salut, el Centre Cívic La Colina, el 
Centre Cultural l’Escorxador – Nau 3, el 
Teatre de l’escola dels Salesians i el Casal 
Gent Gran de Sant Crist. L’alcaldessa de 
Badalona, Dolors Sabater, ha destacat que 
“durant aquests dos mesos es podrà gau-
dir d’un ampli programa amb espectacles 
teatrals, tallers i exposicions que dinamit-

zarà l’àmbit cultural badaloní”. La regidora 
de Cultura, Laia Sabater, ha afirmat que “la 
voluntat del govern és que aquesta nova 
mostra de teatre amateur sigui estable i 
tingui continuïtat”. Per a la regidora cal 
destacar també la importància de la ‘”cui-
na” del projecte. Les companyies partici-
pants provenen de diversos barris de la 
ciutat com la Colina, Centre, Morera, Pro-
grés, Sant Roc, Sant Crist, Pomar, Llefià i 
Casagemes. “Badalona es mostra” també 
inclou exposicions i tallers de teatre.
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